
Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes 

 

ACTA núm. 8 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de 
Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 26 de setembre de 2022, al local 
de l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 

 

      Presidenta 

     .- Sra. Neus Solà 

 

       Vocals: 

 
Sr. Benjamí Oller (ERC) 
 .- Sr. Lluís Ruiz (ERC) 

.- Sr. Lluís Ubach (ERC) 
.- Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani 

 
Excusa la seva presència, 

el Sr. Jordi Puig, President de l’AAVV de Cabrianes, el Sr. Josep Crispi (Fem 
Poble) i el Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet). 

 
 

 

Secretària: 

Núria Creus Rodoreda  

 

Essent el dia 26 de setembre de 2022, a les 20:15 hores, es reuneixen a la Rectoria 
Vella (C/ Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència de les 
persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen quòrum suficient de la 
Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. 
Núria Creus Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat 
convocats reglamentàriament. 

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l’ordre 
del dia, i s’adopten els següents: 

 

 

 



ACORDS 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta núm. 7 del 26 de setembre de 2022. 

Es fa lectura de l’acta número 7, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns 
del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 26 de setembre de 2022 i s’aprova. 

 

2. Seguiment dels temes tractats en passades reunions. 
 
- Col·locació de la taula de ping pong al pati de l’escola. 

L’Alcalde Pedani dona trasllat de la decisió de l’escola sobre la ubicació de la 
taula de ping pong. En conseqüència, s’acorda tirar endavant amb l’adquisició 
del material per part de l’OTP. 
 

- Fira de Nadal i de l’Oli. 
La Sra. Neus Solà dona trasllat a la resta de membres de l’OTP del contingut de 
la reunió celebrada amb el promotor de la fira de l’oli. 
 
S’acorda acceptar la proposta de celebrar conjuntament (el mateix dia) la fira de 
Nadal i la de l’Oli. Els paradistes locals no hauran de pagar a l’organitzador per 
la instal·lació de parades. 
 

- Festes d’estiu.  
Els membres de l’OTP fan una valoració de com han anat les festes d’estiu. Es 
considera que han estat un èxit. 
 

- Ordenances municipals.  
La Presidenta informa sobre la previsió d’aprovar les ordenances municipals i a 
l’efecte pregunta sobre la voluntat d’introduir algun tipus de modificació en les 
que afecten a Cabrianes. 
Després de preguntar si les restants que s’estan treballant des de l’Ajuntament 
són continuistes o no, s’acorda mantenir les vigents. 
 

- Prioritzar els temes a tractar en futures reunions. 
 
Tanca abellerols. Es dona compte de que finalment els treballs de construcció 
d’una tanca vegetal s’iniciaran i s’executaran per iniciativa privada. 
 
Pressupostos línia de vida (falta demanar-los des de ST). El Sr. Benjamí Oller  
informa de la possibilitat de demanar pressupost al Viladrich. S’accepta la 
proposta. En tot cas, s’acorda que la Presidenta parli també amb l’àrea de RRHH 
de l’Ajuntament sobre les mesures proposades pels serveis de prevenció 
municipals en relació als treballs en alçada. 
  
Fanals C.Ginesta (col·locació durant l’octubre). La Presidenta informa de que 
els fanals del C/ Ginesta s’instal·laran a finals d’octubre. 



 
3. Assumptes sobrevinguts  

La Sra. Neus Solà informa que s’ha rebut l’autorització de carreteres per instal·lar una 
tanca des del polígon fins passada la Fàbrica de Cal Berenguer. Es disposa d’un termini 
de 12 mesos per executar els treballs. 

El sauló que s’ha utilitzat per a la construcció d’una vorera que va del poble a la fàbrica 
Berenguer s’ha malmès com a conseqüència de les pluges. Cal duu a terme un 
arranjament definitiu amb formigó. Aquests treballs tenen un valor aproximat de 6.000 
euros. S’acorda demanar la incorporació dels treballs a càrrec del pressupost municipal 
de l’any 2023. 

El Sr. Benjamí Oller informa que s’han acabat els treballs d’arranjament dels malacons.  

El mateix membre de l’OTP informa que cal fer un nou arranjament a la teulada del 
Centru. Concretament s’han de fer uns forats més grans per a que dreni l’aigua de la 
pluja. S’acorda parlar sobre com procedir amb els SSTT municipals de manera 
coordinada amb el Sr. Francesc Chinchilla. 

S’informa que els hostes de la casa de turisme rural “Ca la Gràcia” aboquen les deixalles 
a les papereres de la plaça. S’acorda parlar amb la persona que s’ocupa de la gestió del 
negoci. 

El Sr. Benjamí Oller dona trasllat de la pregunta formulada per uns usuaris del pavelló 
sobre existència d’assegurança de danys en aquest equipament. S’informa que només 
existeix una pòlissa de responsabilitat civil, ja que una pòlissa d’accidents s’ha d’assumir 
pels propis usuaris o clubs. 

El mateix membre de l’OTP informa de que el proper 26 de desembre actuarà a 
Cabrianes en Roger Mas i que per primera vegada s’ha organitzat un acte cultural de 
manera conjunta entre l’Ajuntament i l’OTP. Es tracta d’un concert a càrrec de la 
Cameratta Becassi el proper 29 d’octubre a la Fàbrica Berenguer. S’acorda que la 
publicitat es gestioni des de l’Ajuntament, així com la venda d’entrades i que hi hagi 
servei de menjar i begudes a càrrec de “Sobretaula Manresa”. 

En relació a la possible instal·lació d’una terrassa per part d’”El cafè de Cabrianes, 
s’acorda parlar-ne prèviament amb ells. 

Es valora i s’acorda estudiar la possibilitat d’adquirir i instal·lar un contenidor mòbil entre 
el pavelló i l’escola per a que esdevingui una barra de bar per als esdeveniments festius 
del municipi.  

 

4. Establir properes dates de reunió 

Les properes reunions es celebraran el 17 d’octubre, el 21 de novembre i el 19 de 
desembre. 

 

5. Precs i preguntes. 

No n’hi ha. 



 

 

I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 21:36 hores i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 


